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Abstract (en)
The sensor (1) has a transmitter (6) transmitting ultrasonic waves and a receiver (7) receiving the ultrasonic waves. An evaluation unit generates
object detection signals depending on received signal on an output of the receiver. Sensor housing (2) has a housing body (3) with a lateral housing
opening, which along with a housing cover (4) lockable as an integral part of the sensor housing. The transmitter, the receiver and a printed circuit
board (8) with components of the evaluation unit are inserted through the housing opening in the housing body.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Ultraschallsensor (1) mit einem Ultraschallwellen emittierenden Sender (6), einem Ultraschallwellen empfangenden
Empfänger (7), einer Auswerteelektronik zur Generierung eines Objektfeststellungssignals in Abhängigkeit der Empfangssignale am Ausgang des
Empfängers (7), und einem Sensorgehäuse (1). Das Sensorgehäuse (1) weist einen Gehäusekörper (3) mit einer seitlichen Gehäuseöffnung auf,
welche mit einem Gehäusedeckel (4) als weiterem Bestandteil des Sensorgehäuses (1) abschließbar ist. Der Sender (6), der Empfänger (7) und
eine Leiterplatte (8) sind mit Komponenten der Auswerteelektronik über die offene Gehäuseöffnung in Aufnahmen im Gehäusekörper (3) einführbar.
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